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Zápisnica z Verejného zhromaždenia obyvateľov obce v Gemerskom Jablonci, 

konaného dňa 23.11.2024 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: Štefan Farkas-starosta obce, 

Poslanci OZ-Peter Agócs, Tomáš Agócs, Zoltán Farkas,  

Mgr. Monika Fehérová, Gabriela Kovácsová, Igor Ťažký, Tomáš Varga, Renáta Kovácsová 

Fehérová – ekonómka obce. Silvia Agócsová- administratívna pracovníčka 

 

Hostia a verejnosť: podľa prezenčnej listiny  

  

Návrh programu:  

 

1. Otvorenie a návrh programu zasadnutia,privítanie prítomných 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Správa starostu obce o investíciách, dokončených projektoch, prebiehajúcich 

realizáciách a budúcich plánoch. 

4. Informovanie občanov o miestnom poplatku za komunálny odpad a o jeho systéme. 

5. Diskusia 

6. Návrh na uznesenie 

7. Záver 

 

 
 

 

K bodu č. 1 – Otvorenie zasadnutia a návrh programu zasadnutia,privítanie prítomných 

 

Zhromaždenie obyvateľov otvoril starosta obce Štefan Farkas, ktorý privítal všetkých 

prítomných. Oboznámil prítomných s programom zhromaždenia. 

 

 

K bodu programu č.2 - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a určenie 

návrhovej komisie 

 

Starosta obce vymenoval za  zapisovateľku Renátu Fehérovú Kovácsovú. Overovatelia 

zápisnice: Zoltán Farkas, Peter Agócs. Členovia návrhovej komisie: poslanci OZ 

 

 

 

K bodu č.3  

Správa starostu obce o investíciách, dokončených projektoch, prebiehajúcich 

realizáciách o budúcich plánoch 

 

V tomto bode programu starosta obce informoval obyvateľov o úspešne dokončených 

projektoch ako vybudovanie školského ihriska, detského ihriska v obci, modernizácia 

jazykovej učebne, rozvíjanie kľúčových kompetencií žiakov-vybavenie počítačovej učebne, 

obnovenie chodníkov cez MAS Cerovinu, ďalej informoval aj o schválených projektoch, 

ktorých realizácia sa začne v roku 2025 ako pokračovanie obnovy chodníkov, rekonštrukcia 

budovy základnej školy a kuchyne. Informoval občanov aj o budúcich plánoch: rekonštrukcia 
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miestnych komunikácií – ako asfaltovanie cesty školskej a cintorínskej, vybudovanie 

multifunkčného ihriska. 

 

 

 

K bodu č.4  Informovanie občanov o miestnom poplatku za komunálny odpad a o jeho 

systéme. 

 

V tomto bode starosta obce oznámil že v budúcom roku možno očakávať 30 %- 40 % - ný 

nárast cien za odvoz a zneškodňovanie odpadu. Občania môžu znížiť náklady s triedením 

komunálneho odpadu, pri ktorých znáša náklady výrobca vyhradeného výrobku. 

 

 

 

K bodu č.5  Diskusia 

  

V  tomto bode starosta obce poďakoval za pozornosť a informoval prítomných že sa môžu 

zapojiť do diskusie. 
J. Agócs mal otázky ohľadom daňových nedoplatkoch, akým spôsobom mieni obec vyrubiť 

nedoplatky, spomenul aj to že v autobusovej zastávke chýba cestovný poriadok a predniesol problém 

o tom, že autobusová doprava zo smeru Lučenca nemá priamy spoj do našej obce, ďalej vyjadril 

nespokojnosť s tým, že neboli rekonštruované všetky chodníky a cesta smerom k základnej školy a ku 

kostole. Spýtal sa aj to, že prečo nie je vyvesená tabuľa s popisom „ Rozprávame po slovensky“ vedľa 

tabuľy „ Beszélünk magyarul“ pri vchodových dverách. 

 

Starosta obce zvýraznil, že každý občan je povinný platiť miestne dane a poplatky, neplatiči čelia 

exekúcii. Na problém s chýbajúcim cestovným poriadkom stále hľadajú riešenie, lebo hneď ako je 

vyvesený nový CP cestujúci odtrhnú, rozbili aj sklo na úradnej tabuli, ohľadom spojov podotkol, že sa 

bude riešené podaním žiadosti na príslušný úrad. Na sťažnosť týkajúci sa chodníkov a ciest uviedol, že 

už sú podané projekty. 

 

J. Fehér navrhol aby bola namontovaná dopravná značka zákaz zastavenia pred rozličným tovarom 

pri hlavnej ceste.  

 

Š. Szabó vzhľadom na súčasnú svetovú politiku sa zaujímalo existencii CO skladoch, plynových 

masiek a úkrytoch v obci. Na túto otázku reagoval P.Agócs  zástupca starostu. Informoval prítomných 

o tom, že úkryt v našej obci nie je iba v Rimavskej Sobote na 3 miestách s limitovanými miestami pre 

300-400 osôb, CO sklad a plynové masky boli likvidované ešte v roku 2008 pokračoval Z. Farkas, 

evakuačný plán je aktualizovaný každý rok pridal starosta obce.  

 

P. Agócs zástupca starostu obce vyjadril svoj názor o ceste vedúcej k ZŠ s MŠ., cesta by mala byť 

uzavretá pred autodopravou, tento návrh podporovala aj A. Genszká ktorá sa tiež sťažovala na  

dopravu, Š. Tóth navrhol alternatívu a to cez školské ihrisko. 

 

L. Jakab  ako člen obecnej polície sa sťažoval na vodičov, ktorý parkujú pred budovou pošty 

vzhľadom na to, že to miesto je vyhradené pre poštové vozidlo, ďalej poukazoval aj na to že 

v niektorých uliciach chýbajú bezpečnostné kamery a žiadal aj o opravu nefunkčných hydrantov 

v obci. 

 

 

 

 

 



3 

 

K bodu č. 7 Záver 

 

Keďže do diskusie sa už nikto iný nehlásil starosta obce sa poďakoval občanom za 

podnety, pripomienky za dôstojný priebeh verejného zhromaždenia a ukončil verejné 

zhromaždenie občanov obce Gemerský Jablonec. 

 

 
Zapisovateľ: Renáta Kovácsová Fehérová .........................................  
 
Overovatelia: Zoltán Farkas                           .........................................  
                          Igor Ťažký                                ......................................... 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Gemerskom Jablonci, dňa 26.11. 2024                                        ........................................... 
                                                                                                               Štefan Farkas – starosta obce 


